
Actiepuntenlijst commissie ruimte 5 oktober schriftelijke beantwoording 

Hieronder staan de antwoorden voor de actiepuntenlijst van de commissie ruimte naar aanleiding 

van de bespreking van de 80% versie van het groenbeleidsplan.  

Het Groenbeleidsplan wordt momenteel aangepast en in maart opnieuw aan de commissie 

aangeboden in de 100% versie 

Wateropslagcapaciteit van bomen opnemen in de parameters 

In principe is de regel hoe groter de boom, hoe meer water deze opneemt. Er zijn natuurlijk wel 

bomen die meer water opnemen dan andere. Echter kijken wij bij het plaatsen van bomen welke het 

beste in de situatie passen. 

Als bomen meer water nodig hebben, dan zullen zij het over het algemeen ook zwaarder hebben 

met aanhoudende droogte. Het is dus een risico om op deze parameter te sturen. Daarom stellen wij 

voor deze niet als parameter te gebruiken. Doordat we ervoor gaan dat bomen minstens 60 jaar oud 

worden, zullen bomen ook meer kans krijgen om groot te worden. En zullen daarmee meer water 

opnemen.  

Gemeentelijk groenonderhoud op kwaliteit naar niveau A brengen door inwoners 

Op dit moment is er al de mogelijkheid voor inwoners om stukjes snippergroen en boomspiegels te 

adopteren door bewoners, waardoor zij het onderhoud overnemen. Bij boomspiegels kan de 

gemeente de boomspiegel weer overnemen wanneer deze niet onderhouden wordt. Bij 

groenadoptie wordt er een beheerovereenkomst getekend, waarbij deze met meerdere bewoners 

moeten worden gesloten om ervoor te zorgen dat het onderhoud gewaarborgd blijft. 

Ondanks het enthousiasme en de inzet van onze bewoners lopen we op wijk niveau tegen 

verschillende problemen aan. Ten eerste hebben wij aangegeven meer te willen sturen op 

biodiversiteit conform de Nota Ecologie, hier heeft de gemeente minder grip op bij de overdracht 

van het onderhoud aan inwoners. Daarnaast is het qua onderhoudscontracten en bestekken een 

stuk moeilijker om hier mee om te gaan.  

Daarnaast dient de vraag gesteld te worden of het de bedoeling is dat de inwoners het onderhoud 

overnemen om op A-niveau te onderhouden of het onderhoud overnemen om het op niveau te 

onderhouden wat gewenst is voor bewoners. 

Advies is om dit niet mee te nemen in het groenbeleidsplan. Maar het te houden bij de huidige 

opties tot groenadopties. 

Schriftelijk terug te komen op onderzoek naar kabels en leidingen ondergronds in relatie tot 

mogelijkheden planten bomen 

Een inventarisatie van kosten op straatniveau is uitgevraagd. De elektrificatie van onze huishoudens 

vragen ook op straatniveau in de toekomst meer aanpassingen van leidingen en kabels in straten; 

we zullen dit, in het licht van de netcongesties, mee moeten nemen in het onderzoek. Door het 

inzichtelijk maken van de kosten kan de overweging gemaakt worden om kabels en leidingen in een 

tracé te plaatsen of te bundelen. Hiermee zou ruimte gecreëerd kunnen worden voor eventueel 

meer of grotere bomen. Daarvoor is het wel nodig dat duidelijk is wat deze kosten zouden zijn. Om 

hiermee de afweging te maken of deze in verhouding staan tot de werkzaamheden.  

 



Steenbreek 

Over de mogelijkheden voor tegelwippen is op 31 oktober een bericht naar de raad gegaan. Hierin 

wordt vermeld dat per huis bekeken moet worden wat de mogelijkheden zijn qua klimaatadaptatie. 

Vanaf het voorjaar van 2024 wil de gemeente beginnen met een tegel ophaalprogramma in 

samenwerking met Meerlanden. Voor meer informatie verwijzen wij naar het 

raadsinformatiebericht van 31 oktober. Op dit onderwerp werken wij nauw samen met 

klimaatadaptatie. 


